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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

4 października 2018 roku     

======================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z materiałem przygotowanym
zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita
Tematy posiedzenia:

• Podsumowanie wszystkich wniosków komisji 2014-2018 oraz ich realizacji
• Ocena stanu bezpieczeństwa w mieście z pozycji policji, straży miejskiej, straży pożarnej.
• Sprawy bieżące

Czas trwania posiedzenia: 1:00 (14:15 do 15:45) 

Frekwencja Radnych:
 Marian Kita
 Janina Wcisło
 Włodzimierz Jaros
 Marek Kocoń

Nieobecni Radni:
 Katarzyna Pilc

Kierownictwo Urzędu:  
 Naczelnik Ilona Grudzień
 Kierownik Jolanta Dyrka
 Komendant Krzysztof Niebylski

Pozostałe osoby:
• Z-ca Komendanta KP Czeladź Beata Grzesiak
• Ewa Błaszczyk – Radna Rady Seniorów

Ustalenia i Rozstrzygnięcia
 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

Przebieg obrad:

M.  Kita  –  witam serdecznie  na posiedzeniu  komisji.  Nasza  komisja  jest  ostatnią  komisją  w kadencji,  nasza
komisja była komisją konstruktywną, co będzie dalej zobaczymy, zależy od suwerena. 

Porządek jest następujący:
 Podsumowanie wszystkich wniosków komisji 2014-2018 oraz ich realizacji
 Ocena stanu bezpieczeństwa w mieście z pozycji policji, straży miejskiej, straży pożarnej.
 Sprawy bieżące

M. Kita – materiały dostaliśmy, proszę tak w ciągu 5 minut o prezentacje ze strony Straży Miejskiej. 
K. Niebylski – Prezentacja materiału ( materiał w załączeniu protokołu)
M. Kita – dziękuję, proszę o pytania?
W. Jaros – jakie jest uposażenie strażnika miejskiego?
Komendant  Krzysztof  Niebylski  -  od  2800  do  3300  i  3600  brutto  oczywiście,  płacimy  również  nadgodziny
strażnikom. Rozmawialiśmy z paroma osobami,  jeżeli  chodzi  o  wynagrodzenie  to  lidl  nas przeskoczył.  I  jest  to
normalny pracownik z kodeksu pracy. 
W. Jaros – ZSP  ta szkoła jest w strukturach miasta? chodzi o zarządzenie kryzysowe.
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Komendant Krzysztof Niebylski – nie, podlega pod starostwo powiatowe
M. Kita – to jest błąd.
Komendant Krzysztof Niebylski – decyduje o tym właściciel, czyli starostwo.
M. Kocoń - ile będzie tych miejsc do kamerowania?
Komendant Krzysztof Niebylski – 34 miejsca. Trwa rozbudowa monitoringu za pomocą światłowodu i chcemy się
tym połączyć z Piaskami. 
J. Wcisło – mogą być do kamery zatrudnieni inni ludzie a nie tylko strażnicy?
Komendant Krzysztof Niebylski – jest dowoloność. 
M. Kocoń – ile zapytań policji do państwa było w sprawie monitoringu?
Komendant Krzysztof Niebylski – informacja jest w materiałach. 
M. Kita - pierwsza rzecz jest taka gdzie mamy Szpitalna 5 gdzie mieszka kilkanaście rodzin i  tam jest ogród w
momencie jak się ściemni to tam na tym ogrodzie zbierają sie młodzi ludzie i Ci ludzie co tam mieszkają maja do nas
pretensje. Rozmawialem z Panią Zawiła i mówiła że ludzie w  cywilu będą tam częściej chodzić, ale dla mnie kamera
jest kamerą, to samo mówiłem Pani Burmistrz Zawile, że ten drugi budynek też powinien być otoczony. Proszę teraz o
przedstawienie tematu ze strony policji.
 Z-ca Komendanta KP Czeladź Beata Grzesiak – prezentacja tematu ( materiał w załączeniu )
J. Wcisło – dziękuję za te patrole policji, Żytnia i Kosmonautów zimą bedzie tam zakorkowane, czy można by te ulice
zrobic jednokierunkowe?
Z-ca Komendanta KP Czeladź Beata Grzesiak  - zgłosze to.
M. Kocoń – ja przejeżdżam ulicą Kosmonautów 77 razy dziennie i  uważam, że nie trzeba robić jednokierunkowej.
J.  Wcisło  –  ulica  Katowicka  gdzie  jest  Pani  stopka  walczymy  o  2  drzewa  żeby  je  wyciąć  bo  nie  widzimy
nadjeżdżających samochodów. 
M. Kita – Nie ma pytań więcej? dziękuję za przybcie zamykam komisje. 

 

                  Przewodniczący Komisji                
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                
          

                Marian Kita            

            
   

Data napisania protokołu: 4. 10.2018 r.
Data podpisania protokołu :.......................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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